
Instituttråd – Institutt for klinisk odontologi 
 

Referat fra møte 13. september 2017 
Sted: Møterom D 3 etasje, Årstadveien 19 

Tid: 11:30-12:45 
 
Tilstede: Anne Nordrehaug Åstrøm, Trond Inge Berge, Harald Gjengedal, Kristin Klock, 
Torgils Lægreid, Neshe Lie, Espen Helgeland, Christine Kronenberger, Kristian Blystad 
Houge, Karoline Liaaen 
  
Fra administrasjonen: Marit Stubdal, Signe Solberg, Mona Isaksen (sak 12/2017) 
 
 
SAKSLISTE:  
I    Godkjenning av innkalling og saksliste.  

Innkalling og saksliste ble godkjent. O-sak 17 i innkallingen utgår, da den ble sendt ut 
ved en feil. Orienteringssak 19 ble tilføyet i møtet. 

 
II   Protokoll fra møte 24.05.17.  

Protokoll godkjent. 
 
III Konstituering av nytt Instituttråd.  

Det nye instituttrådet konstituerte seg. Medlemmene bes lese utsendte dokumenter for 
å skape felles forståelse for Instituttrådets virke: «Regler for instituttorganene» (fra 
UiBs Regelsamling) og presentasjonen «Forvaltning av instituttrådene».   

 
IV Instituttleder orienterer / Orienteringssaker 
 

1. Brev om ny samarbeidsavtale mellom UNI Research og UiB (aktuell for 
«Bivirkningsgruppen»).  

2. Informasjon om ny rammeavtale mellom Helse Vest og UiB.  
3. Tiltak for å redusere midlertidighet. 
4. Sykkel-VM og konsekvenser for IKO.  
5. Orientering om resterende midler i Utstyrspott fra 2012. Muntlig orientering. 

Utstyrslister og bruk av restmidler skal følges opp. 
6. Søknader fra Forskningsutvalget om innkjøp av 2 mikroskoper. Dokumenter ble delt 

ut i møtet. Disse sakene er godkjent i Forskningsutvalget og har fått tilslutning av 
instituttleder. 

7. Studentopptaket i tall, H17. Muntlig orientering. 
8. Høring om kvalifiseringsprogrammet. IKO har sendt høringssvar.  
9. Samarbeid mellom IKO og HFK. Muntlig orientering. De eksisterende avtalene skal 

justeres og det skal inngås ny avtale om service og vedlikehold. Ferdigstilles i løpet av 
høstsemesteret. 

10. Ekstraordinært fakultetsstyremøte 30. mai 2017. Referat. 
11. Fakultetsstyremøte 14. juni 2017. Referat, ikke godkjent. 
12. Innkalling til møte i fakultetsstyret 5. september 2017. Nytt fakultetsstyre og ny 

ordning med ekstern styreleder. 
13. Referat fra møte i Programutvalgsmøte IKO 19. mai 2017. Referat, ikke godkjent. 
14. Nytt programutvalg ved IKO 
15. Møte i Forskningsutvalget ved IKO 1. juni 2017. Referat, ikke godkjent. 
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16. Tilsettingsråd ved IKO, jf. fakultetsstyrebehandling i oktober. Muntlig orientering 
17. Orienteringssak utgår. 
18. Nye studentrepresentanter til Klinikkutvalget. Dokument delt ut i møtet. 
19. XieQi Shi har sagt seg villig til å fungere som studieleder ved IKO for 4 år.  

 
SAKER: 
Sak  Saksbeskrivelse 

10/2017 MANDAT OG ARBEIDSGRUPPE: ARBEID MED REDUKSJON AV 
ANTALL SEKSJONER VED IKO 

 Vedtak: 
 
Mandat for arbeidsgruppen ble vedtatt med noen endringer, slik at endelig 
versjon lyder slik:  

1. Utrede og utarbeide forslag til modeller for sammenslåing av seksjoner 
på IKO. 

2. Hovedfokus for endringene skal være faglige gevinster, og det skal 
skisseres hvilket faglig utbytte man kan forvente å oppnå. 

3. Sammenslåingen skal ta hensyn til seksjonsstørrelse og den 
personaladministrative belastningen for seksjonsleder. For store 
seksjoner bør unngås. 

4. Sammenslåtte seksjoner skal beskrives organisatorisk og administrativt 
med utgangspunkt i de rammer som er gitt i 
organisasjonsutviklingsprosjektet. 

5. Det skal skisseres hvilken administrativ og personalmessig 
effektiviseringsgevinst en kan forvente å oppnå med den foreslåtte 
sammenslåingen. 

6. Arbeidsgruppen leverer sin rapport innen juni 2018. 
 
Arbeidsgruppen skal ha 6 medlemmer, og gruppen velger selv sin leder og 
arbeidsform.  
 
Gruppen har følgende medlemmer, justert i tråd med diskusjonen i møtet: 

- Xieqi Shi – Seksjons for ansikts- og kjeveradiologi 
- Dagmar Buanes – Seksjon for periodonti 
- Anne-Katrin Johansson – Seksjon for kariologi 
- Marit Øilo – Seksjon for biomaterialer/Seksjon for protetikk 
- Asgeir Bårdsen – Seksjon for endodonti 
- Bodil Lund – Seksjon for oral kirurgi 

 
11/2017 PRISENDRING PÅ BEHANDLINGER 
 Vedtak: 

Fra og med oktober 2017 iverksettes reduserte takster for nye pasienter ved 
Spesialistklinikken, dvs. at det innføres honorartakster uten 15% påslag, også 
kalt «departementstakst». Pasienter som allerede har mottatt kostnadsoverslag, 
mottar behandling etter opprinnelige takster. Hensikten med prisjusteringen er 
å øke etterspørselen på bestemte behandlinger, slik at spesialistkandidatene får 
tilstrekkelig med pasienter. Prisjusteringen skal følges opp for å se om ønsket 
effekt oppnås og evalueres etter 6 måneder. Vedlegg til vedtak: Liste over 
justerte satser. 
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12/2017 REGNSKAPSRAPPORT FOR AUGUST 2017  
 Vedtak: 

Instituttrådet tar regnskapsrapport for juli 2017 til etterretning. Instituttrådet 
ber Klinikkutvalget redegjøre for bruken av betegnelsene «reklamasjon» og 
«omgjøring». 
 

 
EVT. - Det er ønske om å bytte rekkefølge på sakene i IR-møtene, slik at 

Orienteringssakene tas etter vedtakssakene. 
- Forskningsstrategien 
- Årstadveien 21 er definert som byggeplass. Instituttet arbeider med 

å utrede konsekvenser for journaler og Tannbanken. 
 

 Anne Nordrehaug Åstrøm 
instituttleder 

 

 

  Signe Solberg 
sekretær 

 
 


